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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  01/02/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

            2) Υπουργό Οικονομικών 

             

 

ΘΕΜΑ:  «Σε απόγνωση οι παραγωγοί του Μαραθώνα» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Μετά το πέρας της κακοκαιρίας «Ελπίδα», αναρίθμητα είναι τα 

προβλήματα που προκλήθηκαν στις καλλιέργειες σε πολλές περιοχές της 

ανατολικής Αττικής που κυριολεκτικά θάφτηκαν από το χιόνι.  

 

Χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί η περιοχή του Μαραθώνα, στην 

οποία οι καλλιέργειες οπωροκηπευτικών  και θερμοκήπια  υπέστησαν 

σοβαρές φθορές από την έντονη χιονόπτωση. Οι παραγωγοί του 

Μαραθώνα μετά την χιονόπτωση είχαν να αντιμετωπίσουν τις χαμηλές 

θερμοκρασίες που συνοδεύονταν από παγετό. Ως εκ τούτου, το 

μεγαλύτερο μέρος της φυτικής παραγωγής καταστράφηκε, γεγονός το 

οποίο συνεπάγεται και την αύξηση των τιμών στις ελάχιστες 

εναπομείνασες ποσότητες. 

 

Υπενθυμίζεται δε, ότι ο Μαραθώνας είναι από τις μεγαλύτερες πηγές 

τροφοδοσίας οπωρολαχανικών του λεκανοπεδίου (περίπου 400 τόνους 

οπωρολαχανικών), από τον οποίο προμηθεύονται η κεντρική Λαχαναγορά, 

διάφορες αλυσίδες «σούπερ μάρκετ» και ιδιώτες οπωροπώλες της 

Αττικής.  

 

Η καταστροφή σε θερμοκήπια και καλλιέργειες έρχεται σε μια δύσκολη 

οικονομική συγκυρία για τους παραγωγούς, καθώς πλην της ελάχιστης 
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παραγωγής που απέμεινε, έχουν να αντιμετωπίσουν αυξήσεις σε τιμές του  

ηλεκτρικού ρεύματος και των ήδη πάγιων εξόδων.  Συνεπώς, οι παραγωγοί 

του Μαραθώνα χρήζουν άμεσης  και ουσιαστικής ενίσχυσης, προκειμένου 

να αποφύγουν την οικονομική καταστροφή και να συνεχίσουν να 

τροφοδοτούν το λεκανοπέδιο.  

 

Βάσει των ανωτέρω,  

 

Ερωτώνται  οι Υπουργοί: 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε, έτσι ώστε τα αρμόδια κλιμάκια του 

ΕΛΓΑ να διεκπεραιώσουν ταχέως τις απαραίτητες διαδικασίες και 

οι παραγωγοί να αιτηθούν τις ανάλογες αποζημιώσεις; 

2) Προτίθεσθε να αποζημιώσετε άμεσα και δίχως γραφειοκρατικά 

προσχώματα τους παραγωγούς του Μαραθώνα και όσους 

παραγωγούς της ανατολικής Αττικής έχουν πληγεί από την 

τελευταία κακοκαιρία; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αντώνιος Μυλωνάκης 




